
Brief namens alle buurtbewoners: spreker Christel Jonker

Geachte aanwezigen,

Wij zijn hier als buurt vandaag aanwezig, omdat we ontzet en stomverbaasd zijn dat de gemeente de
vergunning voor padelbanen heeft geaccordeerd. Hoe is het mogelijk dat er landelijk en zelfs op
Europees niveau padelbanen worden gesloten en vergunningen worden ingetrokken juist vanwege de
overlast in woonwijken en dat ONZE gemeente, naar ons vermoeden zonder enige voorkennis, de
vergunning voor de aanleg van padelbanen verleend pal naast onze huizen en tuinen.

Dat is nog niet eens alles! De gemeente verleende de vergunning onder bijzondere omstandigheden.
Ingediende zienswijzen die plotseling zijn verdwenen, subsidies die zonder pardon verleend worden,
Ruim 400 vierkante meter grond wordt weggegeven ten behoeve van de padelbanen en gezonde
eiken zouden worden gekapt.

zeker De verleende vergunning voor de aanleg van de padelbanen zal volledig binnen de juridische
kaders passen, maar helaas passen deze padelbanen niet midden in onze woonwijk.
Iedereen die in deze buurt is komen wonen, koos er ook voor om naast een tennisbaan te gaan
wonen. Enige overlast werd daarbij automatisch geaccepteerd. Waar de tennis vroeger met twee
banen begon, zijn het er inmiddels acht en zijn het afgelopen zomen all weather banen geworden. De
toename van de hoeveelheid banen draagt er automatisch aan bij dat er ook een toename van geluid
bij komt kijken, het hele jaar door. Hoeveel begrip kun je van ons als buren verwachten? Hoever mag
je gaan? Wat ons betreft is de grens nu bereikt. Tot onze spijt is het blijkbaar nog niet genoeg
geweest, want er is een verleende vergunning voor padelbanen.

Tijdens de (ietwat achterhaalde en onvolledige) informatieavond bij de tennis werd ons verteld dat er
in principe alleen al door tennis momenteel reeds bewezen geluidsoverlast is. De geluidsoverlast zou,
wanneer er tegelijkertijd tennis en padel wordt gespeeld, maar met 3 decibel toenemen. Helaas kon
het bestuur van de tennisvereniging ons zelf niet uitleggen wat 3 decibel inhoudt en kon ons niet
uitleggen dat het huidige geluid met drie keer zal toenemen. Drie keer zoveel overlast. Hoe kan een
gemeente een vergunning verlenen die voor alle buren rondom de tennisbaan drie keer zoveel
geluidsoverlast zal opleveren? Waar is het inlevingsvermogen? Is de gemeente er voor de mensen of
voor de mensen die padel willen spelen?

Als buren zijn we nooit meegenomen in de eventuele plannen van de tennisvereniging.
Informatiebrieven zouden niet zijn aangekomen. Een excuses werd gemaakt, door de voorzitter van
de tennisclub, tijdens de informatieavond vanwege de miscommunicatie, lees; geen communicatie.
Een mediator was ingevlogen om deze avond in goede banen te leiden, het onvolledige niet
onafhankelijke akoestisch onderzoek werd omslachtig en zonder enige kennis doorgesproken en de
insteek van deze avond bracht ons alleen maar meer zorgen. Er werd van ons verwacht een ‘goede
buur’ te zijn en actief mee te denken in oplossingen. ! Wij moeten al komen met oplossingen voor
een probleem waar we zelf nooit om hebben gevraagd.!! De enige oplossing die er wat ons betreft is
zijn geen padelbanen, tenminste niet op deze plek. Er zijn in Vriezenveen andere locaties te bedenken
waarbij er WEL rekening kan worden gehouden met mensen en hun welbevinden.

De tennisvereniging wil een open en eerlijke communicatie met ons als buurtbewoners. Helaas
ervaren we nu al dat er op kritische vragen niet wordt gereageerd en mailtjes niet worden
beantwoord. Daar ligt de fout bij het bestuur van de tennis, maar volgens ons ligt de grootste fout bij
de gemeente die zonder pardon een vergunning verleend die ons als buren en tennisvereniging
lijnrecht tegenover elkaar zet.



Wij, als buurt, verwachten van de gemeente met de kennis die nu op tafel ligt, buiten de juridische
kaders te kijken. En vestigen daarmee de hoop dat er maar een conclusie getrokken kan worden,
dat aanleg van padelbanen op de huidige plek niet mogelijk is.


